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INFORMATION OM FÆLDET POPPEL 
 
 
 
Kære beboere. 
 
Efter mange års diskussioner og overvejelser og efter ekspert-bedømmelser fra 
flere sider, er poplen i gården nu fældet. Vi er mange som er kede af dette og 
det har været en svær beslutning. Efter planen vil der i løbet af foråret plantes 
et nyt træ. 
 
Diskussion om evt. fældning har stået på helt siden 2016, da en del af stammen 
inkl. kerne har været død / beskadiget, med risiko for at træet derfor kunne 
vælte. For at kunne beholde træet blev det i 2020 kraftigt beskåret. 
 
Det ville i år være nødvendig med en ny beskæring. Sidste år blev mange af 
træets store rødder også fjernet, da de ødelagde flisegangen. Gårdlauget kunne 
ikke indestå for, at folk faldt over fliser, der ikke lå i niveau. 
 
To firmaer har bedømt træet. Det ene anbefalede en fældning og det andet gav 
tilbud på beskæring, uden at ville garanter for noget. Endelig inspicerede 
kommunens folk træet. De gav den beskeden, at træet ville blive faldet, hvis det 
stod på kommunens areal. Der var for stor risiko for at det kunne vælte og folk 
kunne komme til skade. 
 
Beslutning om fældning er altså resultatet af mange års diskussioner og nu en 
samlet bedømmelse ud fra træets tilstand (stam, rødder), firmaernes og 
kommunens bedømmelse, gårdlaugets ansvar hvis det vælter og endelig de 
høje løbende omkostninger for kraftig beskæring, da dette syntes at skulle pågå 
hvert 5.-6- år. 
 
Vi ser frem til et nyt fint træ til erstatning, men også til at det nye egetræ på den 
anden side gangen folder sig ud i højden. Egetræet når allerede op mod 2. sals 
højde, som mange sikkert har bemærket. 
 
  
Med hilsen fra Gårdlaugets bestyrelse ved formanden. 
	


